
 
 
 

GEMEENTERAAD SLIEDRECHT 
Schriftelijke vragen aan het college van B&W (artikel 39 vragen) 

 
Datum: 19 maart 2018 
 

 
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeenteraad Sliedrecht 
 

 
Steller vragen: mevrouw A.W. de Mul-Donker, fractie SGP-ChristenUnie 
 

 
Onderwerp: WMO – gebruik huishoudelijke hulp 
 

 
Het college wordt verzocht de volgende vragen binnen 14 dagen schriftelijk te beantwoorden aan 
de steller. 
 

Vraag 1: Uit het onderzoek, uitgevoerd door I & O research, wordt de conclusie getrokken dat de 
afname van gebruik huishoudelijk hulp wordt veroorzaakt doordat veel mensen die hulp willen 
en in gesprek gaan met een consulent, uiteindelijk niet overgaan tot een aanvraag. Kunt u 
aangeven in hoeverre dit in Sliedrecht speelt? 
Vraag 2: Bent u het met ons eens dat de consulenten een neutralere houding dienen aan te 
nemen, zodat deze houding geen belemmering vormt om een aanvraag wel of niet in te dienen? 
Graag horen wij zo spoedig mogelijk welke actie u gaat ondernemen richting de SDD. Vervolgens 
horen wij graag zo spoedig mogelijk wanneer en hoe de SDD die acties gaat uitvoeren. 
Vraag 3: Reeds in 2016 vernamen wij van Stichting Welzijnswerk Sliedrecht dat overbelasting van 
mantelzorgers toenam door het opzeggen van huishoudelijke hulp vanwege financiële redenen. 
Het lijkt erop dat deze trend zich doorzet. Hoe hebben de consulenten van de SDD zicht op een 
geheel systeem (zorgvraag, eigen kracht, mantelzorg, financiën)? 
Vraag 4: De meerderheid van stoppers (gebruikers van een voorziening die deze hebben 
beëindigd) en melders (inwoners die na een keukentafelgesprek niet overgaan tot het aanvragen 
van een voorziening) maakt zich zorgen over de toekomst. Welke maatregelen worden er 
getroffen om deze zorg te doen verminderen? Wanneer gaan deze in dan wel kunnen ze in gaan? 

Toelichting: I & O research trekt in het door hen uitgevoerde onderzoek in opdracht van de 
Drechtraad de conclusie dat door de houding van de consulenten met name melders na een 
keukentafelgesprek geen aanvraag indienen omdat ze van de consulent relatief vaak te horen 
krijgt dat de kans op toewijzing klein is. Het aantal gebruikers van hulp in de huishouding in 
Drechtsteden neemt af, terwijl dit in afwijking is van het landelijke beeld in dezen. Verder blijkt 
uit het onderzoek dat veel mensen zich zorgen maken over de toekomst. Het zijn kwetsbare 
ouderen. De SGP-ChristenUnie wil geen drempels in aanvragen voor hen die dat werkelijk nodig 
hebben. We zijn benieuwd hoe men dit gaat veranderen en welke maatregelen worden 
doorgevoerd. 

 
Ondertekening en naam, 
 
A.W. de Mul-Donker, SGP-ChristenUnie 
 

 


